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Abstract (en)
The nozzle (1) has a conduit e.g. hollow tube (8), whose end (11) includes connecting units constituted of an interior threading (14), for connecting
the conduit to product supplying units constituted of a flexible pocket and a supplying source. Another end (12) is arranged for pouring a product into
a bowl (2) to supply the product to the end (11). The bowl is carried by the end (12) of the conduit, where the conduit includes a short handle (3)
with a gripping cover (9) formed around the conduit.

Abstract (fr)
Embout stimulant de nourrissage (1) comprenant un cuilleron (2) et un tube (8) dont une première extrémité (11) comprend des moyens (14) pour
y relier des moyens d'approvisionnement d'un produit adapté et une deuxième extrémité (2) est disposée pour déverser dans le cuilleron le produit
(19) approvisionné à la première extrémité (11). Le cuilleron peut comprendre des moyens pour stimuler l'ouverture des lèvres de la personne
alimentée. Un tel embout est particulièrement adapté au nourrissage des personnes malades d'Alzheimer et des jeunes enfants. Un tel embout
permet aussi le réapprentissage de l'action de manger.
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